
 
ÅS KOMMUNE 

PROTOKOLL 
 
 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 21.03.2007 
 
DRØFTINGSSAKER  FRA KL: 17.30 
  TIL KL: 19.15 
 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 
Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
SV:  Pål Vedeld 
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Anne Odenmarck, Kjell Westengen 
Frp:   Arne Hillestad 
H:      Dag Guttormsen 
Sp:  Ellen Syrstad 
V:  Jorunn Nakken 
KrF:  Grete Grindal Patil 
 
Møtende varamedlemmer:  
SV:  Saroj Pal 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf,  
teknisk sjef Arnt Øybekk, plan- og utviklingssjef Ellen Grepperud, 
og service- og kommunikasjonssjef Thora Bakka. 
 
Diverse merknader:  
 
 
 
Godkjent 28.03.07 av ordfører Johan Alnes og varaordfører Ellen Syrstad. 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
 

 



SAKSLISTE - ORIENTERINGSSAKER: 
 
1. KOMMUNEPLAN 2007 – 2019. OPPSUMMERING OG VURDERING AV 

HØRINGSUTTALELSENE, SAMT VIDERE FRAMDRIFT, 
jf. notat av 09.03.07 fra rådmannen, lnr. 3474/07.  
 

2. KOMMUNEDELPLAN FOR UMB – KORRIGERING AV FRAMDRIFT, 
jf. notat av 09.03.07, lnr. 3476/07. 
 

3. OPPFØLGING AV ST.M. 12 (2006–07) REGIONALE FORTRINN – REGIONAL 
FRAMTID. DEN REGIONALE INNDELINGEN – HVORDAN GJØR VI DET I 
HOVEDSTADSOMRÅDET? jf. brev av 07.03.07 fra Akershus fylkeskommune. 
Ordfører og Kjell Westengen (A) deltar på dialogmøte 23.03.07 kl. 9.00 i fylkestingssalen. 
 

4. REGNSKAP 2006 – OVERFØRING AV MER- ELLER MINDREFORBRUK FOR 
ENHETENE, jf. notat av 07.03.07 fra rådmannen, lnr. 3354/07. 

 
REFERATSAKER TIL FORMANNSKAPET 21.03.07 

Referatsakene ble tatt til orientering. 
 

MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 21.03.07 
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Ordfører orienterte om at Sentrum Nord har problemer med å finne entreprenør som kan 

starte bygging i 2007. Sentrumsgården skal selges til Follo boligbyggelag. 
 
2. Barnehagesituasjonen/barnehagedekningen ble drøftet. Per d.d. ligger det an til at alle som 

fyller 1 år innen juni 2007 får tilbudt plass. Ved plassmangel ved oppstart av nytt barne-
hageår vil formannskapet gjenåpne Nordby barnehage. 

 
3. Artikler i Dagens Næringsliv 21.03.07 og 15.03.07 om evt. flytting av Veterinærhøyskolen 

og Veterinærinstituttet ble drøftet. Ordfører orienterte fra møtet med statssekretær Per 
Maurseth som hadde argumentert mot flytting til Ås. 

 
4. Skatteinngangen i februar i år var på kr 656.784, mens den var på kr 795.026 i februar 

2006. Økningen per utløpet av februar er på 13,85 %, mens budsjettert økning for hele 
2007 er på 2,4 %. 

 
5. Det er mottatt svar fra Nærings- og handelsdepartementet og Miljøverndepartementet på 

kommunens henvendelse vedr. virkemidler for å oppnå energifleksibilitet i kommunen, jf. 
brev av 09.02.07 fra ordfører og leder av Hovedutvalg for teknikk og miljø, jnr. 07/360. 
Brevet ble sendt til kommunal- og regionalminister Åslaug Haga, miljøvernminister Helen 
Bjørnøy, olje- og energiminister Odd Roger Enoksen og nærings- og handelsminister Dag 
Terje Andersen. 

 
6. Ordfører viste til utsendt e-post av 12.03.07 til formannskapet vedr. møte med Aker 

helseforetak om leie av Åslund. Avklaring i forhold til brannvesenet er under arbeid i 
eiendomsavdelingen. Det samme er utkast til leieavtale. 
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